

## 2025 年港澳 STs, DBPs 和 PNs 的「CLAS-TP 工具購買及網上培訓課程」優惠計劃

「1-6 歲兒童語言發育測評量表 (CLAS-TP)」研討會 2024 已經在 2024 年 9 月順利完成。我們感謝各同工的關注與參與。

我們明白不少參與者對 CLAS-TP 測試工具很感興趣，但希望能以更相宜的價格購買。為推廣 CLAS-TP 在香港和澳門的教育及醫療衛生界普遍使用，讓更多醫生、教師和家長認識到以普通話為母語的兒童在語言溝通上的困難和需要，我們很高興宣佈南京康喆健康管理有限公司會為香港和澳門合資格的使用者提供**2025 年限時購買優惠**，優惠價格約為原價的四折，讓港澳地區醫療康復機構的專業使用者更容易購買這套語言測試。

此外，我們也很高興宣佈由於港澳地區符合使用資格的言語治療師和醫生接受專業訓練時已有兒童評估經驗，因此 CLAS-TP 的港澳培訓將免除常規培訓中的臨床實習部分。南京 CLAS-TP 團隊特別為港澳使用者設計了一天（共 6 個學時）以 Zoom 系統進行的網上培訓課程，費用為人民幣 600 元。2025 年港澳優惠期內將舉辦四場培訓，申請者可按需要選擇合適的日期參加。申請培訓者無需同時購買 CLAS-TP 測試工具，但如要購買工具則必須先完成培訓，取得出席證書編號。

### 購買工具和培訓課程的重要資訊：

#### 1. 2025 年 CLAS-TP 工具購買優惠：

- ▲ 按次數購買使用評分作業系統：人民幣 15,200 元（原價¥38,000 的 4 折）包含 200 次使用權（附 200 份紙質記錄表）。額外使用權可按每次¥25 購買（含紙質記錄表），購買額 200 份起，郵費由購買者自行承擔。
- ▲ 無限次使用評分作業系統：人民幣 32,000 元（原價¥78,000 的 4.1 折）包含 1000 份紙質記錄表，適合機構或需要經常使用工具人士。
- 優惠期：即日起至 2025 年 12 月 31 日
- 購買方法：透過南京康喆健康管理有限公司購買，詳情和購買表格請參閱下方連結。

#### 2. 2025 年 CLAS-TP 培訓課程：

- 費用：人民幣 600 元（一天共 6 個學時以 Zoom 系統進行）
- 報名方法：詳情和報名表格請參閱下方連結（無需同時購買工具）

• 2025 年培訓課程的日期和時間：

培訓課程日期	時間	報名截止日期
2025 年 2 月 21 日 (星期五)	9:30-12:30, 14:00-17:00	2025 年 2 月 14 日
2025 年 5 月 9 日 (星期五)	9:30-12:30, 14:00-17:00	2025 年 5 月 2 日
2025 年 5 月 24 日 (星期六)	9:30-12:30, 14:00-17:00	2025 年 5 月 17 日
2025 年 9 月 19 日 (星期五)	9:30-12:30, 14:00-17:00	2025 年 9 月 12 日

3. CLAS-TP 培訓課程和工具購買的連結：

**CLAS-TP 培訓課程 - 言語治療師報名**

[https://www.maka.im/mk-viewer-7/pcviewer/604035861/ZT2P6TBCW604035861?pre\\_hash=b2c1d186812d9b2358532e0bcb774fa5](https://www.maka.im/mk-viewer-7/pcviewer/604035861/ZT2P6TBCW604035861?pre_hash=b2c1d186812d9b2358532e0bcb774fa5)



**CLAS-TP 培訓課程 - 兒科醫生(DBP 和 PN)報名**

[https://www.maka.im/mk-viewer-7/pcviewer/604035861/TVVP7PXUW604035861?pre\\_hash=02f8a93a027ae4f823d02b7cae5f8a16](https://www.maka.im/mk-viewer-7/pcviewer/604035861/TVVP7PXUW604035861?pre_hash=02f8a93a027ae4f823d02b7cae5f8a16)



**CLAS-TP 工具購買**

[https://www.maka.im/mk-viewer-7/pcviewer/604035861/A8UBBG65W604035861?pre\\_hash=f387337db070dcea501edac15e1d046](https://www.maka.im/mk-viewer-7/pcviewer/604035861/A8UBBG65W604035861?pre_hash=f387337db070dcea501edac15e1d046)



非常感謝康喆公司給予港澳同工的慷慨優惠和南京 CLAS-TP 團隊為大家安排適切的培訓課程。如有查詢，請與康喆公司聯絡。我們希望能幫助更多港澳的專業人士使用這套普通話語言測試工具，從而支持您為兒童所作以循證為本的服務。

CLAS-TP 研究團隊  
2025 年 1 月 11 日

## 2025 Special Offer on CLAS-TP Tool Purchase & Online Training Course for HK & Macao STs, DBPs, & PNs

We are delighted to announce that the “**Chinese Language Assessment Scales - Toddlers and Pre-schoolers**” Research Seminar 2024 was successfully completed! We sincerely thank everyone for their support and participation.

We understand that many participants are interested in the assessment tool but are hoping for a more affordable price. We are happy to announce that a **significant, time-limited discount for 2025** is now offered to eligible users to promote the widespread use of CLAS-TP in Hong Kong and Macao. This initiative aims to enhance education and healthcare services by helping doctors, teachers, and parents better understand the communication difficulties and needs of Putonghua-speaking children. Thanks to Nanjing Kangzhe Child Healthcare Co., Ltd., eligible users in Hong Kong and Macao can purchase the tool at **approximately 40% of the original prices**, making it more accessible to professionals in healthcare and rehabilitation services.

To further support our Hong Kong and Macao users, we are pleased to announce that the **regular clinical practicum requirement in the CLAS-TP training has been waived**, as qualified speech therapists and doctors (DBPs and PNs) already have substantial assessment experience through their professional training. Instead, a **one-day (6-hour) online training course via Zoom** has been designed by the Nanjing CLAS-TP team for users in these regions, priced at **RMB ¥600**. There will be 4 training courses during the 2025 promotion period, and applicants can participate according to their preferred schedule. Applicants do not need to purchase the CLAS-TP assessment tool as part of this training, but those who wish to purchase the tool must complete the training course first to obtain an attendance certificate number.

### Important Information for Tool Purchase and Training Course:

#### 1. CLAS-TP Promotion Price in 2025:

- ▲ **Pay-per-use Scoring System:** RMB ¥**15,200** (40% of the original price ¥38,000)  
The price includes 200 usage rights (with 200 paper scoring forms). Additional usage rights can be purchased at ¥25 per use (including paper scoring forms). The minimum purchase amount is 200 usage rights (postal cost to be borne by the purchaser).
- ▲ **Unlimited Use Scoring System:** RMB ¥**32,000** (41% of the original price ¥78,000)  
The price includes 1000 paper scoring forms, suitable for institutions and frequent users.
- **Promotion Period:** From now until December 31, 2025
- **Purchase Method:** Through Nanjing Kangzhe Child Healthcare Co., Ltd. Please see link below for details and purchase form.

#### 2. CLAS-TP Training Courses in 2025:

- **Fee:** RMB ¥600 (One-day 6-hour course via Zoom)
- **Application Method:** Please see link below for details and application forms (tool purchase is not required)

• **Schedule of 2025 Training Courses:**

<b>Date</b>	<b>Time</b>	<b>Application Deadline</b>
21 Feb 2025 (Fri)	9:30-12:30, 14:00-17:00	14 Feb 2025
9 May 2025 (Fri)	9:30-12:30, 14:00-17:00	2 May 2025
24 May 2025 (Sat)	9:30-12:30, 14:00-17:00	17 May 2025
19 Sept 2025 (Fri)	9:30-12:30, 14:00-17:00	12 Sept 2025

**3. Links for CLAS-TP Training Course and Tool Purchase:**

**CLAS-TP Training Course - Speech Therapist Registration**

[https://www.maka.im/mk-viewer-7/pcviewer/604035861/ZT2P6TBCW604035861?pre\\_hash=b2c1d186812d9b2358532e0bcb774fa5](https://www.maka.im/mk-viewer-7/pcviewer/604035861/ZT2P6TBCW604035861?pre_hash=b2c1d186812d9b2358532e0bcb774fa5)



**CLAS-TP Training Course - Pediatrician (DBP and PN) Registration**

[https://www.maka.im/mk-viewer-7/pcviewer/604035861/TVVP7PXUW604035861?pre\\_hash=02f8a93a027ae4f823d02b7cae5f8a16](https://www.maka.im/mk-viewer-7/pcviewer/604035861/TVVP7PXUW604035861?pre_hash=02f8a93a027ae4f823d02b7cae5f8a16)



**CLAS-TP Tool Purchase**

[https://www.maka.im/mk-viewer-7/pcviewer/604035861/A8UBBG65W604035861?pre\\_hash=fc387337db070dcea501edac15e1d046](https://www.maka.im/mk-viewer-7/pcviewer/604035861/A8UBBG65W604035861?pre_hash=fc387337db070dcea501edac15e1d046)



We greatly appreciate Kangzhe Company's generous offer to Hong Kong and Macao colleagues and the Nanjing CLAS-TP team's arrangement of tailor-made training courses. Please feel free to contact Kangzhe Company if you have any queries. We hope this discount and streamlined training process will help expand the use of CLAS-TP and support your work in providing enhanced evidence-based care for children.

CLAS-TP Research Team

11 Jan 2025